
O uresničevanju resolucij
le malo razprave

Čeprav jc imela zadnja predpoalniška seja vseh
treh zborov občinskc skupščine kar 17 točk dncvncga
reda in bila po svoji vsebini zelo pestra pa se zdi. da
delcgati niso bili kaj preveč navdušeni za razprave.
To vclja predvsem za osrednji dvc vscbinski ločki. ki
sta sc nanašali na poročili o uresničevanju občinske-
ga srednjeročnega plana za lani, prvo tromesečje in
oceno do konca leta ler za uresničevanje resolucije
mesta Ljubljane. Svoja stališča k ugolovitvam in
sklepom občinskega izvršnega sveta sta posredovala
odbora dveh skupščinskih zborov. Spričo vse slabših
rczultatov poslovanja, odbor za urbanizem in varslvo
okolja terja takojšnjo ukinitev intervcnlne zakono-
dajc ter sprejem ukrepov, ki bodo stimulativnejši za
hilrcjšo rast proizvodnje in nujno izboljšanjc eko-
nomskih odnosov s lujino. V stališčih odbora za
družbenoekonomske odnose pa jc zapisano, da vrsto
tcžav v OZD povzroča ncnehno sprcminjanje pogo-
jev gospodarjenja in izvajanja deviznc polilikc. Po-
udarjajo tudi že znane ugotovitve, ko! so izjemne
tcžavc z nabavo in uvozom potiebncga repromateri-
ala, nepravočasna poravnava obveznosti do tuji-
ne . . .. kar narckujc takojšnjo spremembo sedanjih
ojfio^ov in polilikc Kuino hi bilo. <i;i so vsi prcdfa-
gani ukrepi prcd sprcjcmom prcvcricni v praksi. da
nc bi prihajalo do ncnehnega dopolnjevanja in spre-
minjanjc sprcjctih ukrcpov kar OZD onemogoča
rcalno dolgoročno planiranjc. Gledc na stanje 14
»izgubašev« v občini pa predlagajo odgovorni pristop
pri izdelavi sanacijskih programov z zagotovitvijo
ustrczne kadrovskc zasedbe in nagrajcvanja.

Dr. Miran Mihelčič jc bil.pravzaprav edini delegat

(zanimivo, da družbenopohtiCni zbor sploh ni pose-
gal v razpravo) v razpravi. Kritično jc opozorii na
močno poslabšana razmcrja v poslovanju občinc in
mesta ter predlagal k sklcpom še nekaj dodatnih
zaključkov, ki se nanašajo na neuresničevanje ccnov-
ne politike, odprave inflacijskih žarišč . . . , še posebej
pa se je zavzel za inlenzivnejšc aktivnosti v OZD,
kjer še vedno niso marsičesa storili in plevela, ki
pustoši po združenem delu ni ravno malo.

Skupščina socialncga skrbslva je kot čctrti zbor
predhodno že obravnavala celovito in dobro priprav-
Ijeno gradivo z naslovom Možnosti izvajanja social-
nega varstva v občini v danih razmerah in sprejela
zelo obvezujoča stališča in sklepc. Z izjcmo delegata
KS Milan Česnik, ki jc opozoril na lo, kaj pomcnijo
cvcntualni izračuni k dodalnim programom, razpra-
ve ni bilo in gradivo so dclegati skupaj z zaključki v
celoti podprli.

Dokumcnte, ki so bili v fazi prcdloga: Predlog
dopolnitev družbenega plana občine z oprcdelilvijo
poteka avto ceste na odseku Malence—Cikava,
Predlog odloka o razglasitvi polhograjskega graščin-
skega kompleksa za kulturni in zgodovinski spome-
nili tvr namvrto /.nnmvnitost. nrctlUig tidhtku o .spie-
jemu urcditvencga načrta za del obmocja urejanja
VI 3/3 - Biotehnična faknllela in VR 3/5 Biocenter,
so brez poscbene razprave delcgati sprejcli. Soglašali
so tudi s prekvalifikacijo osnutka odloka o spremcm-
bi in dopolnilvi odloka o proračunu občine za tekoče
lcto v prcdlog, v obravnavi pa jc bil ludi osnutck
odloka o namcmbnosti poslovnih prostorov in po-
slovnih stavb.


